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From: 5.1.2e

Sent: Wed 9/23/2020 7:09:21 PM

Subject: RE: wat denk je hier van??

Received: Wed 9/23/2020 7:09:21 PM

Voor de update aan de minister dan alleen aangeven dat de afspraak wel gevoelig ligt bij andere departementen?

Van: SEED EE e@minvws.nl>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 20:48

SIE eins n>;IEE)EEinv nbAan:[EIN -

Onderwerp: RE: wat denk je hier van??

i_blijft gevoelig punt bij meerdere departementen. Zal er uiteindelijk op uitdraaien dat een keer moet gaan schakelen met

van AZ. AZ gaf aan dati dat contact maar moet leggen, maar kennende gaat hij dat niet doen.

Met vriendelijke groet,

51.2e 5.1.2e

EE
van vs |IE

tel:

Verzonden: woensdag 23 september 2020 17:31

Aan: 5.1.2e 1. @minvws.nl>

CC: 5.1.2e 5.1.2¢

Onderwerp: RE: wat denk je hier van??

Dank, ziet er goed uit!

Nog wel 1 laatste vraag: we zeggen dat vooraf informeren journalisten mogelijk gevoelig ligt bij TK. Is het standpunt van AZ op

dat punt al gewijzigd? Anders dat ook nog aangeven.

BEB stuur jij het naar

Groet

Verzonden: woensdag 23 september 2020 17:26

Aan: @minvws.nl>

CC: 5.1.2e 5.1.2¢

Onderwerp: FW: wat denkje hier van??

Hoi IEEE ieronder de aangepaste input voor de actualiteitenstaf. Ik hoor graag watje er van denkt. Groet, [RE

Aan de PA zijn onderstaande punten doorgegeven om de coalitie te informeren over de werkwijze voor Wob-verzoeken over corona:

Voor de —

op dit moment al — meer dan honderd Wob-verzoeken mbt corona heeft VWS een speciaal project in het leven moeten

roepen.

Reden hiervoor is dat het om inmiddels vele honderdduizenden documenten gaat.

Met de reguliere bezetting qua fte en met inachtneming van de juridische zorgvuldigheid (privacy, zienswijze derden etc) zou

openbaarmaking daardoor een zeer langdurige aangelegenheid worden van vele jaren.
Om dat te voorkomen heeft VWS (1) extra menskracht ingehuurd, (2) gespecialiseerde en verfijnde zoek/vind-software aangeschaft en

(3) gekozen voor een gerubriceerde en gefaseerde aanpak.

Uitgangspunt hierbij is ook om de VWS-medewerkers die nog steeds bezig zijn met de crisisbestrijding niet overmatig te belasten,

omdat dat ten koste gaat van de crisisaanpak.
De aanpak komt erop neer dat er inhoudelijke categorieén zijn vastgesteld (o.a: testbeleid, medische hulpmiddelen,

scenario’s/maatregelen) waarvan de documenten per tijdseenheid (in de regel een maand) naar buiten gaan. Dus niet per afzonderlijk

ingediend wob-verzoek.

Als theoretisch voorbeeld: ergens in de winter 2020/21 gaan alle documenten betreffende medische hulpmiddelen uit de periode
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februari 2020 naar buiten.

Deze gefaseerde/gerubriceerde aanpak geldt niet voor Wob-verzoeken die zien op documenten die reeds openbaar zijn of niet

bestaan. Hiervoor sturen wij zo snel mogelijk een besluit zodat de verzoeker duidelijkheid heeft.

Met de gerubriceerde/gefaseerde aanpak is het streven om dit kalenderjaar te kunnen starten met openbaarmaking van de eerste

documenten. Naar verwachting gaat het openbaarmakingsproces minstens tot diep in 2021 duren. Maar waarschijnlijk nog langer,

afhankelijk uiteraard ook hoe lang de crisis nog duurt.

Media zijn en worden over deze aanpak geinformeerd over de werkwijze.

Verdere update:
- Alle documenten van VWS tot en met juli 2020 (zo'n 1.1 mljn) zijn gelipload in het systeem waarmee de juristen de documenten kunnen

gaan beoordelen.

-

Erzijn inmiddels 14 Wob-verzoeken buiten de gefaseerde aanpak om afgehandeld, omdat dit kleine verzoeken betrof of er geen

documenten aanwezig waren.

- Verder wordt op verzoek van de journalisten voorrang gegeven aan de besluiten over de documenten van het BAO en het OMT. De

besluiten gaan deze week de lijn in.

- Voor het merendeel van de documenten geldt dat deze gerubriceerd naar onderwerp en periode gefaseerd openbaar wordt gemaakt.
Het streven is om in oktober de eerste documenten vanuit de gefaseerde aanpak openbaar te maken (alle stukken over corona uit de

maand januari).
- De media en overige verzoekers zijn geinformeerd over de werkwijze. Tot op heden zijn er een aantal journalisten en burgers die

bezwaren hebben geuit tegen de gefaseerde openbaarmaking. Hieruit voortkomende rechtszaken zouden ertoe kunnen leiden dat de

gefaseerde aanpak voor deze Wob-verzoeken moet worden verlaten.

- Om de journalisten mee te krijgen in deze aanpak (die afwijkt van de Wob) is afgesproken dat zij de informatie vijf dagen voorafgaand
aan de publicatie op rijksoverheid.nl ontvangen. Mogelijk ligt dit gevoelig bij de TK, gezien de discussie over verhouding Wob en art. 68

Grondwet. Het heeft er wel voor gezorgd dat er enkel tegen VWS nog geen juridische stappen mbt de beslistermijn zijn genomen door

de journalisten die akkoord zijn gegaan met de aanpak.

Het RIVM is nog bezig met het inrichten van het proces om de documenten te verzamelen en bij VWS aan te leveren.

Reactie op evt vragen

- Als minister vraagt naar de reden voor de gekozen — van de Wob afwijkende — aanpak: we denken op deze manier het snelst informatie

openbaar kunnen maken, sneller dan het een-voor-een afhandelen van de inmiddels 106 ingediende Wob-verzoeken.

- Als minister vraagt naar lange behandelduur: vertraging in het project door het inregelen van het programma Zylab (doet niet direct

wat is beloofd).

Met vriendelijke groet,


